
Skolebestyrelsesmøde– Stige Skole 
                                   Mandag 8. januar 2024 
                                                     17.00-19.30 

Tilstede: Michael, Mathilde, Marlene, Stine, Mads, Malene, Linda, Trine, Gitte og Maybritt 

Referent: Mathilde 

 

REFERAT  

Skolebestyrelsesmøde– Stige Skole 

 
PUNKT BESKRIVELSE BESLUTNINGER 

Godkendelse af 

dagsorden 

Godkendt  

Nyt fra… 

- Forvaltning  

- Ledelse 

- Medarbejdere 

- Bestyrelsen 

- elevråd 

 

Michael: mobilitetsplan: cykel/gå. 

 

Møde om Velfærdens fundament: Ift. madkundskab, bliver køkkenet pillet ud og der bliver sat nyt ind. 

Der kommer desuden arkitekter for Grønnegården. Flere toiletter – væk med pissoir.  

 

Julefesten: ca. 15.000 kr. er kommet ind. Der er ingen oversigt over at der ikke er nogle forældre der 

har bedt om refusion. Det betyder en tur ud af huset. To års indtægter fra Stige dagen giver basket 

kurv, som opsættes i foråret. 

Maybritt holder nytårstale fredag den 12. januar pba. undervisningsmiljørepræsentanterne.   

Som bestyrelse at vi gør os tanker om de 

retningslinjer der bliver fremlagt fra KMF. 

 

Maybritt skriver ud, når basket kurvene 

bliver sat op.  

 

Gennemgang og 

drøftelse af bestyrelsens 

forslag til årshjul 

Maybritt, Michael og Mathilde holder formøder. Dagsorden i bedre tid.  

Vi skal, når der er principper til drøftelse, fx udpege en arbejdsgruppe, der tager ansvar for at drible 

med det.  

 

Temaer - Skærmpolitik jf. Task Force (afventer stadig UVM). Prioriteret. 

- Trivsel365: det er også vigtigt at høre om børnenes trivselsrapport (20. marts – start juni vi 

kan trække rapporterne). Maybritt: vi kan ikke gå i dybden med rapporterne for Trivsel365. 

Prioriteret.  

Trivsel365 – kort gennemgang næste 

gang. Og børnenes trivsel efter sommer 

 



- Forældresamarbejdet/det grænseløse forældreskab: fastsætte nogle rammer på forhånd.  

- Princip for bevægelse: Undervisere kan lave en undersøgelse og holde oplæg om bevægelse 

i undervisningen. Så kan Thea komme på bestyrelsen, men også på et fællesmøde.   

Bevægelse – på næste gang en 

orientering fra Linda og Malene. Kort 

punkt næste gang med denne info.  

 

 

En 3-trinsraket, hvor vi også afventer 

lovkrav og skærm. 

Thea: har hun lyst til at komme og holde 

oplæg for bestyrelsen men også for 

medarbejderne på en akademidag (1 

time). Mathilde taler med Thea.  

 

Brug af skærm 

Og forældresamarbejdet.  

 

Forventninger og 

samarbejde i bestyrelsen 

At man deltager når man kan. Og er her for børnene og de voksne.  

 

 

Bestyrelsen skal drøfte internt, hvor 

meget vi vil lave hjemme. Gerne 

mulighed for at der kan være mere 

beskrivelse til hvert punkt, så det er 

nemmere at vurdere, hvad punktet 

handler om.  

Personale Ved ansættelser: hellere deltage fra kl. 15, hvis det er muligheden – end slet ikke at deltage. Der 

bliver sendt ud til bestyrelsen på samme tid, som opslaget publiceres.  

 

29 i forårsSFO – så til august bliver der to klasser, og vi skal derfor have ansat.  

 

Eventuelt ForårsSFO – bliver en snak om plads – og om bestyrelsen skal lave relevante henvendelser til 

politikere. Så har vi brug for at høre konkrete ønsker fra skolen.  

- Manglende garderobeplads 

- SFO bruger klasselokalerne – og det kan være en udfordring 

- Forkerte prognosetal på børn  

- Manglende forberedelsesplads til lærer 

- Begrænset bevægelse pga. store klasser 

 

Sampasning: det bliver drøftet på skolefællesskabet  

 



   

 

 

 


